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Dag,

Even een check nav het gesprek dat wij vrijdag hadden nav de brieven van FNV en CNV. Volgens mij waren we het eens over de

richting van een voorstel dat wij zouden willen uitwerken. Het gaat daarbij om de volgende elementen.

Algemeen
- de corona pandemie heeft grote gevolgen voor de vitaliteit van de medewerkers in onze sectoren en de draagkracht die zij op dit

moment hebben

- het is belangrijk daaraan te werken en te zorgen dat wij de erkenning, verwerking en het revitaliseren bij elkaar brengen.
Daarmee dragen wij bij aan de draagkracht die medewerkers in deze sectoren moeten hebben om in voldoende mate de toekomst

aan te kunnen.

- hiervoor is het belangrijk dat wij niet alleen als overheid, maar vooral ook als samenleving onze waardering tonen door een

gecombineerde, brede aanpak te laten zien waarin wij datgene dat al gebeurt meenemen
- nadrukkelijk willen we de blik op herstel, vitaliteit en toekomstige inzet van alle medewerkers

- ook willen wij de koppeling met goede en betrouwbare data en de koppeling met (wetenschappelijk) onderzoek over revalidatie

bij post-COVID klachten.

-

qua timing is het van belang mee te wegen dat de volgende COVID golf aanstaande is en dat daarbij het ziekteverzuim zal gaan

oplopen, waarmee de druk op medewerkers in zijn algemeenheid weer gaat toenemen. Kortom, we moeten hier snel met een

goed voorstel komen.

Specifiek
- voor de medewerkers in de zorg die in de eerste golf besmet zijn geraakt (met de afbakening van de subsidieregeling die ik

binnenkort openstel) hebben wij speciale aandacht en speelt ook de vraag van financiéle compensatie bovenop het sociale

zekerheidsstelsel zoals wij dat hebben. Om geen onderscheid te maken tussen werknemers is het van belang het sociale

zekerheidsstelsel te volgen. Indien er meer nodig is in individuele gevallen lijkt het ons logischer om de keuze wat er precies nodig

is bij werkgevers en bonden te beleggen en de mogelijkheid om een daar onder te brengen fonds te onderzoeken.

BER ik instrueren onze ambtelijke staf om te komen met een voorstel om met elkaar nader te bespreken, waarbij de

mogelijkheid wordt onderzocht het voorstel te verbinden aan de brieven arbeidsmarkt van SZW die er binnenkort aankomen.

Graag jullie check of ik het zo goed heb samengevat, zodat[ERERen ik dit met onze ambtenaren kunnen delen.

Met vriendelijke groet,

Conny Helder

Minister voor Langdurige Zorg en Sport

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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